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Schriftelijke vraag

Roosendaal wielerqemeente en leemte in wielerkatender

De Roosendaalse Lijst vindt dat de gemeente Roosendaa[ een prachtige wieterkalender heeft.

Melrennen is één van de poputairste sporten en wellicht volkssport nummer één. Roosendaal zelf

kent onder meer de profronde De Draai van de Kaai, de Nationate Jeugdronde, de Volksronde en de

kermiskoers voor amateurs. ln de dorpen kunnen we terecht voor de Ronde van Heerte, de Ronde

van Nispen en de He[ van de Pin in Wouwse Ptantage. Stuk voor stuk prachtige wieterevenementen

die samen Roosendaat tot een ware wielergemeente maken. At deze activiteiten zijn overigens

onlangs samengegaan in een wielerptatform dat op initiatief vanuit de Roosendaalse gemeenteraad

tot stand kwam; dit met als doel nog meer tot ondertinge samenwerking en kennisdeling te komen.

De Roosendaatse Lijst steunt deze ontwikkeling van harte.

Ondanks a[ deze mooie wieleractiviteiten is eigentijk de kalender niet compleet. Het grootste dorp

van de gemeente Roosendaat, Wouw, heeft geen jaartijks terugkerend wieterevenement/-wedstrijd

binnen haar dorpsgrenzen. ln een ver verleden waren er vele wietrenactiviteiten zoals amateur- en

profkoersen, maar deze bloeiden eind jaren tachtig dood. Daarnaast waren er wedstrijden voor

BWF'ers en vrije trimmers, maar ook deze wedstrijden behoren inmiddets tot een ver verleden.

Getukkig is er nog wel een grote Wouwse wietervereniging (de Motenrijders) die jaartijks mooie

activiteiten organiseert zoats gezinstochten, toertochten en ATB-tochten, maar een echte wieter-

wedstrijd in het dorp zetf ontbreekt.

Het zou derhalve volgens de Roosendaalse Lijst mooi zijn ats het dorp Wouw de Roosendaalse

wieterkalender nog completer kon maken. Wouw is een schitterend dorp waar een mooi parcours te

maken valt. Wat voor wedstrijd het dan zou moeten worden? Een profkoers is tegenwoordig

onbetaatbaar en de Draai van de Kaai is a[ een uniek evenement. Welticht een ronde specifiek voor

alle jeugdcategorieën? Die is er nog niet in onze gemeente. Mogetijk zijn er ook nog andere

onderdelen van de wielersport denkbaar, zotang het maar een mooie aanvutting, en zeker geen

concurrentie, is voor de reeds bestaande Roosendaalse Wieterkatender.



De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft over deze materie en over Roosendaal ats

wielergemeente enkete vragen:

1. ls inmiddels het recent geïnitieerde en opgerichte wielerplatform a[ vottedig van de grond

gekomen en zo ja, wat zijn nu de functies/taken van dit ptatform en wat is de rot van de

gemeente nog hierin?

2. Hoeveel investeert de gemeente jaartijks in de wielersport en welke activiteiten ontptooit u

daarmee voor de wielersport en acht u dat voldoende om Roosendaal als wieterstad

voldoende prominent op de kaart te zetten en te houden?

3. Hoe is de samenwerking met de twee andere wietergemeenten Woensdrecht en Rucphen en

staan in dat verband nog gezamenlijke activiteiten op de rol en zo ja welke?

4. De Provincie Noord-Brabant wil in 2019 of 2020 de Vuelta (Ronde van Spanje) naar Brabant

haten. Zou de gemeente Roosendaat hier een bepaalde rol in witlen spelen en zo ja, welke?

5. Roosendaal profiteert zich votgens de Roosendaatse Lijst terecht ats wielergemeente. Vindt u

ook dat daar mogetijk nog een wieterevenement, en dan met name in Wouw, aan

toegevoegd zou kunnen worden ter aanvulling van het totate ptaatje en zo ja waarom, zo

nee, waarom niet?

ó. Bent u bereid de organisatie van een mogetijk nieuw wielerevenement in Wouw te promoten,

te faciliteren en te ondersteunen (wetticht met behutp van het wieterptatform) en zo ja, op

welke wijze?

7. Heeft u hierbij zetf nog een voorkeur voor een extra nu nog ontbrekend wieterevenement in

onze gemeente en zo ja, wetk?

8. Zijn er verder nog ontwikkelingen te melden op wielergebied in relatie tot onze gemeente en

zo ja welke?

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst,

René van Broekhoven en Eric de Regt.



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

Het overleg van het wielerplatform is vorig jaar opgestart. Het samenwerkingsperspectief is ondezocht
in het kader van een afstudeerstage. De conclusies, bevindingen en aanbevelingen zullen dit najaar
besproken worden met het wielerplatform, opdat acties, taken en rolverdeling in een gezamenlijke
aanpak helder worden.

2. Financieel gezien investeren we jaarlijks € 15.000,- in het wielerplatform. Daarnaast dragen we op
incidentele basis financieel bij aan diverse lokale en regionale wielerevenementen zoals onlangs nog
het geval was met betrekking tot de Red Bull Kop over Kop. Verder investeren we tijd en energie om
samen met Stichting De Goeie Ontsnapping en Regio West-Brabant de wielersport in Roosendaal en
West-Brabant prominenter'op de kaart te zetten'.

3. Vorig jaar is door de regio West-Brabant het Wielerplan West-Brabant vastgesteld. ln dat plan staat
beschreven wat Roosendaal, Woensdrecht, Rucphen en alle andere gemeenten in West-Brabant de
komende jaren gaan ondernemen om de (vrijetijds)economie en de sportbeoefening te stimuleren met
de wielersport als middel. Eén van de meest recente acties die gerealiseerd is in samenwerking met
o.a. Woensdrecht en Rucphen is de organisatie van de Red Bull Kop over Kop. Samen met de regio
gaan we de komende maanden bekijken welke mogelijke acties we gaan ondernemen.

4. Binnen de regionale samenwerking (RWB, De Goeie Ontsnapping) zijn we nu zover dat dit soort ideeën
/ initiatieven niet alleen op lokaal niveau maar ook op regionaal niveau worden besproken. Voor wat
betreft de Vuelta is nog niet duidelijk welke rol Roosendaal daarin kan spelen.

5. Een wielerronde in Wouw zou een mooie aanvulling kunnen zijn op de kalender van de Roosendaalse
Wielezomer. We kunnen ons voorstellen dat mogelijke initiatiefnemers zich melden bij het
wielerplatform.

6. Zie antwoord op vraag 5.

7. Wij hebben geen specifieke voorkeur maar zowel in het regionale overleg als in het wielerplatform
worden zeker ambities getoond om het wielerprogramma incidenteel en ook structureel te versterken.

8. Nee, zie voor alle informatie bij de antwoorden op de vorige vragen.

Hoogachtend,
Het college van burgemeester en wethouders,
Namens deze,

Toine Theunis,
Wethouder Sport




